
 Protokół Nr 25/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 16 czerwca 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Robert Radzymiński, zgodnie z załączoną listą obecności 

oraz Skarbik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor ZOZ –              

p. Anna Osłowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona 

Urbanowicz, Inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Jolanta 

Tymińska. 

Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej:  

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy za 2010 rok, 

- wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 

- zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 

- wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 

- przyjęcia planu inwestycyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej na lata 2011 – 2015.  

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami:  

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- wyrażenia zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Nidzickiego, 

- określenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego. 

III.  Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

 1. Omówienie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

IV.  Wydział Finansowy: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego za lata 2011-2026, 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2011, 

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010, 

- udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za 2010 rok. 

 

Ad. I. 

Pan Starosta stwierdził, że złożony przez ZOZ projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

inwestycyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej na lata 2011-2015 wymaga przeanalizowania. Zaznaczył, 

że w przyszłym roku trzeba zrezygnować z inwestycji. 

p. Anna Osłowska odparła, że bez zgody organu założycielskiego nic nie zrobi. Ponadto w 

projekcie tym zawarto zadania, które już zostały wykonane, jak nagłe awarie, które należało usunąć, 

żeby móc funkcjonować. Po części plan ten został wykonany. Jest to informacja o problemach ZOZ, 

które będą realizowane w miarę możliwości. Dotąd ZOZ pracował w oparciu o plan na lata 2005-2010, 

więc potrzebna jest nowelizacja. Remont bloku operacyjnego z lat poprzednich przeszedł na ten rok. 

Sądzi, że zacznie go realizować w bieżącym roku, ponieważ w przyszłym trudno będzie liczyć na 

jakiekolwiek środki na inwestycje. 

Pan Starosta podkreślił, że ZOZ ma do dyspozycji 500.000 zł, w tym 250.000 zł od powiatu. jeśli 

to wystarczy, to można realizować. Dodał, że w przyszłym roku nie będzie następnych 500.000 zł na 

ten cel.  

p. Janusz Kwiatek zauważył, że sprzęt jest oddzielnie zapisany.  

p. Anna Osłowska potwierdziła, a następnie przedstawiła projekty uchwał Rady Powiatu w 

sprawach: 
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- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy za 2010 rok. Zarząd zaakceptował treść projektu uchwały; 

- wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Zarząd zaakceptował treść projektu uchwały; 
- zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Dyspozytornia 

musi występować samodzielnie, a nie w ramach Ratownictwa. To zmiana techniczna. 

Zarząd zaakceptował treść projektu uchwały; 
- wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Chodzi o sprzedaż starego mercedesa. Zarząd zaakceptował treść projektu uchwały. 

p. Renata Mróz zauważyła, że wstępnie ZOZ planował 285.794 zł na plus, a zysk netto na plus 

wynosi 1.034.389,93 zł. 

p. Anna Osłowska odparła, że jest to efekt umorzenia 1.500.000 zł pożyczki zaciągniętej na 

pokrycie zobowiązań powstałych z tytułu „ustawy 203”. ZOZ spłacił 1.000.000 zł kredytu i w bieżącym 

roku jest ponad 1.000.000 zł do spłaty. Bank umorzył 60% w zamian za spłatę 30% i osiągnięcie 

porozumienia z wierzycielami. Zaznaczyła, że to sztuczny zysk, przez co straty nie widać. Generalnie 

jest 1.200.000 zł straty z bieżącej działalności. Za małe są kontrakty w stosunku do wzrostu cen. 2010 r. 

pokazał niepokojącą sytuację. Stwierdziła, że kontrakty z NFZ muszą wzrosnąć. Powróciła jeszcze do 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu inwestycyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej na lata 

2011 – 2015. Wymieniła główne bolączki ZOZ: 

- wynikający z przepisów obowiązek zwiększenia powierzchni pomieszczeń sanitarnych, 

dostosowanie się do wymogów wymusza znalezienie dodatkowej powierzchni. Rozważa budowę III 

piętra, ale jeśli będzie inny pomysł, to będzie także rozważany. Możliwe jest także zrezygnowanie z 

kuchni i żywienie w formie kateringu, 

- blok operacyjny, 

- zakup sprzętu wynika z wymogów NFZ, jest niezbędny do prowadzenia działalności, na dalsze 

lata zaplanowano zakup RTG (koszt ok. 1.000.000 zł), 

- otwarcie rehabilitacji w Przychodni. 

Zarząd zaakceptował treść projektu uchwały. 

 

p. Anna Osłowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad. II. 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- wyrażenia zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Nidzickiego. Zaznaczyła, że Wójt Janowca Kościelnego wystąpiła o użyczenie 

gruntów w centrum wsi, między cmentarzem, a kościołem. Wykorzystane zostaną pod 

budowę chodnika i parkingu. Wniosek jest celowy i zasadny. Zarząd jednogłośnie poparł 

projekt uchwały; 

- określenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego. Projekt przygotowany został z myślą o posiadanych lokalach mieszkalnych, w 

oparciu o obowiązujące przepisy prawa. Stawki ustalono w wysokościach obowiązujących w 

Gminie Nidzica. Dodała, że stawki czynszu ustala Zarząd Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie poparł projekt uchwały. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. III. 

p. J. Tymińska prosiła o ewentualne uwagi do planu inwestycyjnego Powiatu Nidzickiego, 

który przekazała do analizy członkom Zarządu. 

p. Lech Brzozowski uważa, że należy jeszcze raz przeanalizować inwestycje ZOZ i pozostawić 

te większe. 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy są wskazane źródła finansowania większych inwestycji ZOZ. 
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p. J. Tymińska podała, że remont bloku operacyjnego zaplanowano z dotacją powiatu, garaż          

i pomieszczenia socjalne – z dotacją powiatu, pozostałe to środki własne i zewnętrzne. Uważa, że zakup 

sprzętu powinien znaleźć się w jednej pozycji. Zapytała, czy są jeszcze jakieś inne propozycje Zarządu 

do umieszczenia w planie. Zaznaczyła, że po terminie wpłynął wniosek Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących o budowę w 2011 r. „Orlika”. 

Pan Starosta wyraził negatywną opinię odnośnie budowy „Orlika”. 

p. Lech Brzozowski podał propozycję budowy ścieżki rowerowej na odcinku od trasy E7, 

przez Rączki do Kownatek oraz wykonanie chodników na terenie powiatu. Jeśli gminy będą ubiegać się 

o dofinansowanie, powiat stworzy odpowiednie warunki, aby mógł współfinansować wkład własny 

gmin. Są możliwości pozyskania przez gminy środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

ten cel. Uważa, że gminy powinny z tej propozycji skorzystać. 

p. Lech Brzozowski proponował dodać także opracowanie projektów budowlanych na 

modernizację ulic powiatowych. 

p. Janusz Kwiatek proponował dopisać budowę ścieżki rowerowej na trasie Szkotowo-

Kownatki. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że zapisana jest droga od Zalesia do Krokowa na 2014 i 2015 r. 

p. Robert Radzymiński proponował przyspieszyć przebudowę drogi do Safronki. 

p. J. Tymińska przypomniała, że realizację tej inwestycji trzeba wstrzymać, aby dopasować 

zjazd do trasy E7.  

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że ogólna kwota inwestycji wynosi 45.000.000 zł. 

p. J. Tymińska zaznaczyła, że po naniesieniu poprawek przedstawi dokument na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu. 

 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy podejmowane są działania w sprawie rozbudowy Ośrodka 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Brzeźnie Łyńskim. 

Pan Starosta odparł, że nie można tam pozyskać gruntu. 

p. J. Tymińska dodała, że od dłuższego czasu nie ma żadnej odpowiedzi Agencji. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że trzeba ponowić wniosek. 

 

p. J. Tymińska opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Renata Mróz omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010, 

- udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za 2010 rok. 

Uwag nie było. Zarząd poparł przedstawione projekty uchwał. 

 

p. Renata Mróz omówiła wnioski o zmiany w budżecie powiatu na rok 2011: 

- Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego zwraca się z prośbą o przesunięcie 90 zł z 

zakupu materiałów i wyposażenia na podróże krajowe (szkolenia). Opinia Zarządu była pozytywna; 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o przesunięcie 1.000 zł z wynagrodzeń 

osobowych na zakup materiałów medycznych – wyposażenie apteczek i zestawów ratownictwa 

medycznego. Opinia Zarządu była pozytywna;  

p. Renata Mróz przypomniała, że w uchwale w sprawie zmian w budżecie znajdą się omawiane 

wcześniej wnioski o wprowadzenie do budżetu środków nie wygasających w kwocie 152.856 zł na 

parking w Łynie, 40 000 zł na monografię oraz wniosek ZSO o zwiększenie w budżetu w kwocie 

6.634,80 zł na wynagrodzenie pracownika zatrudnionego w ramach robót interwencyjnych. Opinia 

Zarządu była pozytywna. 

Następnie p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego za lata 2011-2026. 

Skarbik poinformowała, że wpłynęła decyzja Urzędu Wojewódzkiego odnośnie 

dofinansowania inwestycji Bolejny – Łyna. Powiat otrzyma 1.160.800 zł. Zarząd poparł projekt 
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uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego 

za lata 2011-2026. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Starostwa Powiatowego o zwiększenie wydatków o 

3.500 zł na bieżącą naprawę budynku Starostwa i garaży. Na następnym posiedzeniu przedstawi 

propozycję przesunięcia w budżecie. 

 

Pan Starosta przypomniał Zarządowi wnioski radnych zgłoszone na posiedzeniach: 

- należy poprawić regulamin przyznawania stypendiów sportowych – Zarząd uważa wniosek 

za zasadny. Sprawę przekazano do Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji; 

- były uwagi odnośnie złego stanu drogi Lipowo- Likusy – Orłowo. Pan Starosta zaznaczył, że 

tam poprawiana jest droga na bieżąco; 

- umieszczanie protokołów z sesji Rady Powiatu – sprawa zostanie przekazana do wyjaśnienia 

radcy prawnemu; 

- budowa kładki dla pieszych w Nataci. 

p. Lech Brzozowski uważa, że jeśli gmina Nidzica będzie współfinansować tę inwestycję, to 

można ją zrealizować. Przypomniał, że Gmina Nidzica miała każdą inwestycję rozpatrywać 

indywidualnie. 

Pan Starosta uważa, że jeśli Gmina Nidzica wystąpi o współfinansowanie budowy kładki, to 

może ona zostać ujęta w przyszłorocznym budżecie, na zasadach porozumienia przyjętego między 

powiatem a gminami. 

Polecono Powiatowemu Zarządowi Dróg udzielić odpowiedzi sołectwu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Pan Starosta zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym zakończono protokół. 

 

 

Protokołowała: 

 Małgorzata Wojtaszewska Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

 

 

  

 

 

 

 


